



Sacred Heart Canossian College

(English Section) Macau

澳門嘉諾撒聖心英文中學

2026–2027 Primary 1 Enrolment Information

2026–2027 小一新生報名須知

Enrolment (Girls Only) 招 收 (只限女生)	: Primary One (4 classes) : 小學一年級 (4 班)	Eligibility Criteria: 6 years of age by December 2026 入讀標準: 2026年12月滿 6 歲
--------------------------------------	--	--

Online application guidelines

1. 2026/2027 Primary One on-line application is scheduled from 2 to 5 March 2026.
2. Entrance examination for applicants will take place on Saturday afternoon, 14 March 2026.
3. Applicants eligible for a second round of selection will be invited to attend an interview WITH THEIR PARENTS either on Saturday, 21 March or 28 March 2026.
4. Applicants must bring along their Macau ID card and the school SMS notification for the interview.
5. Latecomers for the interview will be considered giving up their opportunity to admission.
6. The relevant application procedures will be released via the school website on 1 January 2026.

線上報名指引

1. 2026/2027 小學一年級線上報名安排於2026年3月2日至5日進行。
2. 小一新生入學試將於2026年3月14日，星期六下午舉行。
3. 符合第二輪選拔資格者及其父母將獲安排於2026年3月21日或28日，星期六參與面試。
4. 面試當日家長須出示考生身份證明文件及學校所發出之面試電子訊息。
5. 逾時面試者將視作放棄論。
6. 相關報名流程將於2026年1月1日在學校網頁發放。

Documents to be uploaded: 上載文件	<ul style="list-style-type: none">● Applicant's recent photo● Applicant's B.I.R. / Residence Certificate (Front & Back)● A copy of the most updated Student Report	<ul style="list-style-type: none">● 考生近照● 考生居民身份證 / 居留證 (正面及背面)● 學生最近期成績表影印本
-----------------------------------	--	--

*Catholic applicants need to upload the Baptismal Certificate *公教申請者上載領洗紙

Examination Date:	14 March 2026 (Saturday) Session 1: 13:00–14:30 Session 2: 13:45–15:15	<ul style="list-style-type: none">➤ Parents will receive the scheduled examination session on 9 March 2026 via SMS➤ Applicants must arrive at the school 15 minutes before the schedule
Interview Date:	21 or 28 March 2026 (Saturday) Session 1: 09:00–12:00 Session 2: 14:00–16:00	<ul style="list-style-type: none">➤ Applicants eligible for the second round of selection will receive notice of the interview schedule via SMS on or before 19 March 2026.➤ Parents MUST attend the interview together with the applicant.
Tested Area:	Chinese, English, Mathematics and Oral	
Items to be brought along:	a) Statement of Entry b) Stationery and colour pencils	
考試日期:	2026年3月14日 (星期六) 首輪: 13:00–14:30 次輪: 13:45–15:15	<ul style="list-style-type: none">➤ 家長於2026年3月9日將收到考試通知訊息➤ 考生須於考試前15分鐘到校
面試日期:	2026年3月21日或3月28日(星期六) 首輪: 09:00–12:00 次輪: 14:00–16:00	<ul style="list-style-type: none">➤ 符合第二輪選拔資格者，校方將於3月19日或之前以短訊通知家長面試時間➤ 家長必須與考生一同出席面試
考試範疇:	中、英、數及口語	
考生請帶備:	(一) 准考證 (二) 文具及顏色筆	

Release of Result : To be released on 13 April 2026 via the school website and SMS message

錄取結果 : 錄取名單將於2026年4月13日經學校網頁發放及電話短訊通知

Website (網址): <https://www.shcces.edu.mo>

REMARKS: 備註

- All documents submitted are used for registration only and will be handled with confidentiality.
所有遞交文件只作校內報名用途，嚴守保密之責。
- Since 2016-2017 SHCCES has joined the Free Education Schools System.
自2016-2017學年嘉諾撒聖心英文中學已加入免費教育學校系統。
- Since 2018-2019 the School adopted 2 school terms and promoted formative assessment for teaching and learning, to provide sufficient space and time for students' development in all aspects.
學校一貫重視學生全人發展，自2018-2019學年學校已採用兩段制並推行形成性評核，好讓學生有更多發展空間。
- For the welfare of the students, the School offered lunch catering and child-care service after school.
為學生福祉，本校增設午間託膳及安親班。